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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL DIA 29 
D’OCTUBRE DE 2009 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 09/09 
Caràcter: ordinari  
Data: 29 d’octubre de 2009 
Horari: de 20:00 a 21:40 h 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Primera Tinent d’Alcalde (CIU)  
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Rosalia Oller Boada, Regidora (PSC-PM) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM), incorporat a les 
20:10 hores. 
 
Excusa la seva absència per malaltia: 
 
- Sr. Juli Martín Moliné, Regidor (PSC-PM) 
 
Excusa la seva absència: 
 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE DATA 24 DE SETEMBRE DE 2009. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
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TERCER. APROVACIÓ PROVISIONAL, SI ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE 
LES ORDENANCES FISCALS PER AL 2010. 
 
QUART. PRECS I PREGUNTES. 
 
 
El senyor President obre la sessió i es procedeix al tractament dels punts 
inclosos a l’ordre del dia. 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE DATA 24 DE SETEMBRE DE 2009. 
 
El senyor secretari pregunta si els/les senyors/es regidors/es es donen per 
assabentats/des del contingut de l’acta de 24 de setembre de 2009, a la qual 
cosa responen afirmativament. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, 
 
1. Aprovar l’acta de 24 de setembre de 2009. 
 
 
SEGON. El senyor secretari pregunta si els/les senyors/es regidors/es es 
donen per assabentats/des de les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín 
Oficial del Estado, a la qual cosa responen afirmativament. 
 

TERCER. APROVACIÓ PROVISIONAL, SI ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE 
LES ORDENANCES FISCALS PER AL 2010. 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per exposar als assistents la proposta d’acord 
de modificació de les ordenances fiscals per a l’exercici 2010. S’adjunta la 
proposta com annex al present acord. 
 

ACORD DE 
MODIFICACIÓ DE LES 
 
 
Durant l’exposició del senyor Alcalde, s’incorpora a la sessió el senyor Miquel 
Àngel Pigem de las Heras, a les 20:10 hores. 
 
Pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, el qual 
afirma que s’aproven unes ordenances fiscals però que el tema fiscal no es 
toca. És l’última de les oportunitats que es té per corregir els desajustos 
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produïts per la valoració cadastral. Els IBIs estan molt per sobre del que és 
l’IPC que es produirà, entre el 5 i el 10%, segons un mostreig que han fet. Una 
de les propostes que fa ESQUERRA és corregir aquest desequilibri sense 
entrar en l’impacte final que suposarà la revisió cadastral. La segona qüestió a 
clarificar és a l’ordenança general de recaptació de tributs, quan parla de 
publicitat diu que “es publicaran al tauler d’anuncis de la seu electrònica de 
l’Ajuntament” i demana què és, perquè el redactat és confús. També vol fer 
esment a l’article 34 de la mateixa ordenança, quan es parla de la bonificació 
de les multes, s’aplicarà la bonificació “legal” que pertoqui i demana quina és 
aquesta reducció legal. 
Continua el senyor Pere Orts parlant del tractament de residus sòlids urbans. 
La bonificació de la deixalleria veu que és un esforç de l’equip de govern però 
creu que s’equivoca en la fórmula. El fons és quants més viatges més 
bonificació. Entén que no es tracta d’animar molt o poc a la gent perquè vagi a 
la deixalleria, sinó que es faci bé el reciclatge. El que més interessa és això i 
les conseqüències serien primer baixar la factura de la brossa i que els 
ingressos pel retorn del reciclatge augmentarien. Demana explicacions de la 
incidència que té a l’Ajuntament el fet que la ciutadania aboqui bé o no la 
brossa al seu lloc. Quant a residus comercials, cada vegada que s’han intentat 
aconseguir tarifes més justes però li preocupa la tarifa dels geriàtrics (2.400 
euros per als de més de 100 llits) Una casa de 2.000 metres quadrats és de 
400 euros, no és equitatiu o proporcional. El volum de brossa d’un geriàtric està 
molt per sobre del que provoca una vivenda, demana que s’esmeni aquest 
punt. 
Referent a la Taxa per ocupació de la via pública per als partits polítics, 
s’intenta corregir, però el redactat no és lògic, demana que es miri perquè 
generarà més confusió i el llegeix: “L’Estat, les Comunitats Autònomes i les Entitats 
locals i partits polítics amb representació municipal no estaran obligats al pagament de 
la taxa quan sol·licitin llicència per a l’ocupació de l’ús públic local amb els materials 
descrits a l’article 1 necessaris per als serveis públics de comunicacions que explotin 
directament i per a altres usos que immediatament interessin a la seguretat ciutadana 
o a la defensa nacional.” 

Pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal 
Socialista, en relació amb l’esmentat per part del senyor Pere Orts, afirmant 
que qualsevol partit que faci un acte que no generi cap benefici no haurà de 
pagar cap taxa. Referent a les bonificacions, varen treballar molt pels 
compostadors, comprovar això és fàcil. Considera que és bo motivar a la gent, 
però no estan clares les regles de bonificació. 
Li preocupa l’IBI, demana que es pagui en tres o quatre vegades. Fa 
comparatives de pagament d’IBI de diverses vivendes i diu que no és 
proporcional. 
En relació amb les zones blaves al Passeig Marítim, l’any 2008 entre maig i 
octubre es van cobrar 40.000 euros i la temporada 2009 van ser 81.000. La 
resta de parquímetres són 20.000 euros, que és un 20%. Pregunta si els 
parquímetres, el seu control, etc. són rendibles pel poble o no. 
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Tot seguit pren la paraula el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor 
d’ANEM, i afirma que està d’acord amb el senyor Pere Orts. Li preocupa la 
sentència de Telefònica i la de les Autopistes, que s’ha d’anar a l’Estat per a la 
comparació d’IBI. Demana que tots els municipis vagin conjuntament a 
reclamar aquests diners a l’Estat. 
 
El senyor Alcalde pren la paraula i assegura que l’Ajuntament fa un esforç molt 
important per aquestes Ordenances Fiscals. Troba exagerat un augment com 
el que apunta el senyor Pere Orts referent a l’IBI d’entre un 5 i un 10%. Hi ha 
un augment de l’IBI, però és veritat que s’ha baixat el tipus impositiu i no es pot 
baixar més, perquè suposaria recaptar menys diners per IBI que l’exercici 
anterior. El que es pretén és una redistribució equitativa de l’impost i 
d’apropament del valor cadastral amb el valor de mercat. Es varen fer dues 
reunions de tots els polítics amb els responsables del cadastre i ja es van 
explicar els criteris aplicats pel Ministeri d’Economia i Hisenda a la Ponència de 
Valors. La valoració cadastral consisteix en l’aplicació de la informació que de 
cada bé immoble figura a la base de dades cadastrals, és a dir, superfície de la 
finca, antiguitat, ús, tipologia, estat de conservació, etc, d’una sèrie de normes i 
valors i, en general, criteris de valoració prèviament aprovats i reflectits al 
document denominat “Ponència de Valor”, d’acord amb les competències 
assignades a la Gerència, que ha designat com a responsable de l’elaboració 
de la Ponència de Valors, la primera tasca ha estat un estudi amb 
l’assessorament dels tècnics municipals. Simultàniament s’inicia un estudi del 
mercat immobiliari en el que es tenen en compte els valors actuals de l’oferta, 
els declarats a les escriptures de compra-venda, els valors de taxacions 
immobiliàries i els valors resultants de l’estudi general de Catalunya que fa la 
Gerència Regional, etc. 
El senyor Alcalde assegura que s’ha estat molt acurat i s’ha baixat el tipus 
impositiu i cada any s’haurà de baixar. No hi ha un ús lucratiu per part de 
l’Ajuntament. En realitat és un increment del 1.5%, ja que es preveu que hi hagi 
reclamacions. A més, ens trobarem amb uns pressupostos molt restrictius per 
la disminució dels ingressos procedents de l’Estat i per l’augment de la despesa 
principalment per l’IVA.  
Referent al fraccionament de l’IBI, el calendari fiscal de la Diputació obliga i 
aquest any no podia ser. També condiciona molt la disponibilitat de líquid de 
tresoreria. Aquest any ja està aprovat i no es podrà fer. El senyor Alcalde 
cedeix la paraula al senyor Secretari perquè expliqui què és la seu electrònica. 
 
El senyor Secretari aclareix al senyor Pere Orts que es tracta del Tauler digital 
de l’Ajuntament, és a dir, la pàgina web municipal. 
 
Pren tot seguit la paraula la senyora Fina Navarro Nicolás, regidora de Medi 
Ambient, per parlar sobre la modificació incorporada a l’Ordenança de 
Recollida de Residus de descomptes per l’ús de la deixalleria. És simplement 
per a motivar al ciutadà perquè faci ús de la mateixa. Referent a què és 
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l’Ajuntament qui mirarà qui tindrà dret o no al descompte, és per evitar la 
picaresca i que s’utilitzi per a tot tipus de residus. Quant als geriàtrics, no ho 
troba tan desmesurat, ja que el que s’ha fet és mantenir com estava abans i ells 
eren al Govern. 
 
A continuació, pren la paraula el senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de 
Mobilitat, per contestar al senyor Bisbal. En relació als parquímetres, li confirma 
que les dades que ha donat són certes. De maig a octubre de l’any passat amb 
6 màquines al Passeig Marquès Casa Riera, es van recaptar 49.295 euros, 
falta el manteniment i el personal, que dóna més o menys uns 40.000 euros. 
Aquest any, de maig a setembre, amb la incorporació de 5 màquines, s’han 
recaptat 102.061,65 euros, dels quals el 80% aproximadament són del Passeig 
i la resta, d’altres àrees, tenint en compte que la Plaça de l’Església no ha 
entrat en funcionament per les obres. D’aquí s’haurien de restar les despeses i 
la compra de la moto i els parquímetres, així com el manteniment i el sou del 
vigilant, que serien 98.100 euros. Tot això vol dir que s’ha cobert la despesa i 
que, per tant, s’ha de fer la valoració d’aquí un any. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem recomana a tots els ciutadans que, si bé és molt 
difícil impugnar la variació cadastral perquè els paràmetres són molt complicats 
i difícils de rebatre, el que sí es pot fer és comprovar les superfícies construïdes 
perquè poden haver-hi errors, ja que s’han obtingut arrel d’un vol fet pel 
cadastre. 
 
Finalment, es procedeix a la votació i s’acorda, per majoria absoluta, amb el 
vot a favor de CiU (5) i AxSV (1) i el vot en contra de PSC (2), ESQUERRA 
(1) i ANEM (1), els acords següents, d’acord amb la proposta annexada a la 
part expositiva: 
 
 
Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança General de 
Gestió, Inspecció i Recaptació dels ingressos de dret públic municipals que 
haurà de regir per a l’exercici 2010 i següents.  
 
Segon.-  Aprovar provisionalment per a l’exercici de 2010 i següents la 
modificació de les Ordenances fiscals que a continuació es relacionen:  
 
Ordenança Fiscal núm 4 Reguladora de l’Impost sobre 

l’increment del valor dels terrenys de 
naturalesa urbana 

Ordenança Fiscal núm 5 Reguladora de l’Impost sobre  
construccions instal·lacions i obres. 

Ordenança Fiscal núm 6 Reguladora de la taxa per recollida, 
tractament i eliminació d’escombraries i 
altres residus urbans. 

Ordenança Fiscal núm 10 Reguladora de la taxa per l’aprofitament 
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o ocupació de la via pública i terrenys 
d’us públic. 

Ordenança Fiscal núm 13 Reguladora de la Taxa per expedició de 
documents Administratius. 

Ordenança Fiscal núm 15 Reguladora de la Taxa per aprofitament 
especials a favor d’empreses 
explotadores de serveis de 
subministraments d’interès general. 

Ordenança Fiscal núm  17 Reguladora de la taxa per l'expedició i 
ús de plaques, patents i distintius 

Ordenança Fiscal núm  19 Reguladora de la Taxa per 
estacionament de vehicles de tracció 
mecànica en les vies públiques 
municipals.  

Ordenança Fiscal núm  20 Reguladora de la taxa per serveis 
especials. 

 
Tercer.- Indicar que el text de l’Ordenança General de Gestió, Inspecció i 
Recaptació dels ingressos de dret públic municipals a què es refereix l’acord 
primer, així com el text de les Ordenances que s’especifiquen seguidament, és 
coincident en tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i general 
aplicació amb el model aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al 
Butlletí Oficial de la Província de 29 de setembre de 2009: 
 
Ordenança Fiscal núm 4 Reguladora de l’Impost sobre 

l’increment del valor dels terrenys de 
naturalesa urbana 

Ordenança Fiscal núm 5 Reguladora de l’Impost sobre  
construccions instal·lacions i obres. 

  
Ordenança Fiscal núm 15 Reguladora de la Taxa per aprofitament 

especials a favor d’empreses 
explotadores de serveis de 
subministraments d’interès general. 

  
 
Quart.- Els acords definitius en matèria de derogació, aprovació i modificació  
d’Ordenances fiscals per a l’exercici de 2010, seran objecte de publicació en el 
Butlletí Oficial de la Província sota els criteris següents: 
 
1) Es publicarà la relació d’Ordenances que es deroguen i s’aproven per primer 
cop. 
 
2) Es publicaran íntegrament els elements tributaris de determinació obligatòria 
per part de l’Ajuntament, així com els preceptes que difereixin del model 
proposat i aprovat per la Diputació de Barcelona. 
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3) Mitjançant remissió expressa al text/model aprovat per la Diputació de 
Barcelona i publicat al Butlletí Oficial de la Província de data 29 de setembre de 
2009, es farà pública l’adaptació de l’Ordenança General de Gestió, Inspecció i 
Recaptació dels ingressos de dret públic municipals i el text de les Ordenances 
fiscals detallades seguidament:  
 
Ordenança Fiscal núm 4 Reguladora de l’Impost sobre 

l’increment del valor dels terrenys de 
naturalesa urbana 

Ordenança Fiscal núm 5 Reguladora de l’Impost sobre  
construccions instal·lacions i obres. 

  
Ordenança Fiscal núm 15 Reguladora de la Taxa per aprofitament 

especials a favor d’empreses 
explotadores de serveis de 
subministraments d’interès general. 

 
 
Cinquè.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament els anteriors 
acords provisionals, així com el text complet de les Ordenances fiscals 
aprovades de nou o modificades durant el termini de trenta dies hàbils, 
comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci d’exposició en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats, en els termes previstos a l’article 18 del text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març , podran examinar l’expedient i presentar-hi les 
reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició 
pública sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran 
definitivament aprovats. 
 
 
 
QUART. PRECS I PREGUNTES. 
 
- El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, critica el 
fet que s’hagin de formular les preguntes amb quaranta-vuit hores d’antelació 
abans del Ple perquè es respongui i no es deixa preguntar fora de termini. Hi 
ha el correu d’un vilatà que es transcriu tot seguit: 
 
“Que NO calgui enviar 48 hores avanç del Ple, les pregunta´s que es tinguin de fer:  

Motiu:  
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Els assistents el Ple Municipal NO TENIM CAP CONEIXEMENT del contingut 
del temes que es tractaran el Ple (pel que veig amb les discussions, a vegades també 
li passa a la oposició). 
Es durant el debat del Ple, quan les persones del poble que assisteixen, poden tenir 
coneixement del contingut del diferents punts del ordre del dia i es quan podem 
tenir opinió i motiu de preguntes. 
  
Problema: 
Preguntes que NO siguin de cap del temes del ordre del dia. 
Preguntes repetides. 
Por els Personalismes 
Augment de la durada del Ple. 
  
Solució: 
Fer les preguntes per escrit durant el Ple i es traslladen el Alcalde, Secretari ó a 
qui correspongui, perquè es puguin llegir quan apareix-hi l´apartat de Precs i 
Preguntes. 
  
Com: 
Disposar d`un full que les persones que assisteixin el Ple recolliran a l`entrada per 
poder anotar les preguntes que tinguin que veure amb l´ordre del dia del Ple, 
incloure el nom i cognom del que fa la pregunta, a qui va dirigida (Alcaldia, 
Regidors/ras, Grups Municipals de l´oposició).” 
 
 
El senyor Alcalde contesta al senyor Bisbal que li sorprèn la pregunta perquè ell 
mateix vola anul·lar les preguntes dels plens perquè eren un desgavell. A més, 
llegeix la resposta que li va enviar a aquest ciutadà: 
 
“Benvolgut Sr. xxx, en relació a la seva proposta en relació a les preguntes que 
poden fer als Ple els vilatans que hi assisteixen, li faig saber que: 
 

• El Reglament Orgànic Municipal (ROM), no contempla la possibilitat que 
els ciutadans puguin intervenir en els Plens. Tot i així, el Govern 
municipal sensible a l’interès mostrat per els ciutadans i ciutadanes va 
decidir en el seu dia que els assistents hi poguessin formular preguntes. 
Per tant  cal tenir en compte el fet que és doni veu a la ciutadania quan 
no hi ha obligació legal al respecte. 

• El ROM estableix que els regidors de l’oposició sí poden formular 
preguntes al Ple i que les preguntes s’han de presentar per escrit amb 
una antelació de 48h. Aquest mateix criteri és el que lògicament s’ha fet 
extensiu també als assistents.  

• El fet que s’hagin de presentar les preguntes amb antelació està motivat 
per la voluntat de donar una resposta complerta i documentada a les 
preguntes que es formulen. Heu de tenir en compte que el Govern 
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municipal, tot i ser coneixedor de tota la temàtica municipal en general  i 
de la corresponent a la seva respectiva àrea en particular, rep el suport 
dels tècnics municipals, coneixedors ens profunditat dels temes que 
corresponen als seus respectius àmbits de treball. Per tant l’únic motiu 
de demanar amb antelació les preguntes respon a la voluntat de 
documentar amb precisió les consultes per tal de donar una resposta el 
més acurada possible a les preguntes formulades. A banda és clar, 
d’establir un protocol organitzatiu necessari per tal que les sessions es 
desenvolupin amb normalitat, seguint un ordre i que no s’allarguin en 
excés. 

• Aquesta alcaldia, tot i el que marca el ROM en quant als terminis de 
convocatòria, acostuma a convocar els Plens gairebé amb una setmana 
d’antelació, ampliant amb escreix les 24 hores necessàries per 
presentar les preguntes al Ple. 

• A la web municipal es poden consultar totes les actes dels plens, un cop 
aprovades, així com les convocatòries i ordres del dia de les sessions 
que es pengen el mateix dia que es convoca el Ple, per tant qualsevol 
ciutadà/ana pot conèixer amb un mínim de 6 dies d’antelació els punts 
que es tractaran a la sessió. 

• Qualsevol ciutadà té obertes les portes de l’Ajuntament  per tal de 
sol·licitar informació d’un aspecte en concret, una entrevista amb els 
membres de l’equip de govern i per tant no cal esperar al dia que es 
dugui a terme el Ple per tal de resoldre les consultes, suggeriments o 
queixes. Aquest Govern municipal sempre s’ha mostrat disposat a 
escoltar a la ciutadania i a banda de l’atenció personalitzada, també a 
posat a disposició dels ciutadans/es la web municipal que permet fer 
arribar consultes, suggeriments, queixes o sol·licitud d’entrevistes amb 
l’alcalde, regidors i/o tècnics municipals de manera telemàtica.  

• Atès tot l’exposat amb anterioritat, entenem que la ciutadania disposa de 
mitjans diversos per tal tant de mantenir-se informada, abans dels plens, 
com de participar-hi durant les sessions però el que és més important, 
aquestes vies de comunicació que van més enllà i són més àmplies de 
les que estableix la legislació, estan obertes cada dia i no només un dia 
al mes (durant els plens) perquè la ciutadania pugui fer-les servir. 

 
Resto a la seva disposició per  a qualsevol altre consulta i/o suggeriment al 
respecte.” 
 
 
El senyor Lluís Bisbal afirma que és millor un debat tens que no pas una falta 
de debat. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, recolza la proposta del 
ciutadà que fa arribar al PSC.  
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Aprofita per comentar que a les reunions prèvies, es creia que serien per 
debatre els temes que anirien al Ple i el que es troben és que només es dóna la 
informació del que s’aprovarà.  
 
El senyor Alcalde li respon que aquest Govern els ha citat en nombroses 
ocasions i a més, els demana moltes vegades les seves inquietuds i 
suggeriments i no rep resposta. Recorda que va donar la proposta de 
modificació d’ordenances a tots els grups polítics del Ple. 
 
El senyor Pere Orts es queixa que el primer document que va rebre de les 
ordenances era impossible de treballar. Afirma que cadascú té el seu estil de 
fer. No va rebre un document amb cara i ulls fins dos dies abans del ple. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, recolza la paraula 
del PSC i ESQUERRA. Però reconeix que quan ell formava part de l’Equip de 
Govern els Plens s’havien arribat a convertir en autèntiques batalles campals 
amb tanta participació ciutadana. Això no afavoreix ni el funcionament dels 
Plens ni tan sols la democràcia. Per tant, cal treballar per trobar el punt 
intermedi. 
 
 
 

- El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del PSC, manifesta que el senyor 
Rivière volia parlar del tema del Montalt i recorda que al Nou Montalt anterior 
deia que hi havia “tarannà conciliador” i ara ja no hi és. Torna a preguntar per 
compte d’aquest com està el tema del Montalt. 

El senyor Alcalde respon que contestarà en el proper Ple. 

 

- El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del PSC, afirma que hi ha hagut 
robatoris, sobretot a la part baixa, vol saber com està la seguretat i demana 
dades. 

El senyor Alcalde manifesta que ja donarà dades al proper Ple. Avança que 
aquest mes hi ha hagut dos robatoris i hi ha diversos controls. 

 

- El senyor Bisbal torna a agafar la paraula per preguntar per la gent 
contractada per al FEIL de Sant Vicenç. 

El senyor Alcalde li respon que 8 persones. 
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- El senyor Miquel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, intervé per manifestar 
que ja ha sortit el FEIL de 2010 i a Sant Vicenç se li han assignat 587.456 
euros. Vol una reunió dels polítics per parlar del tema. 

El senyor Alcalde explica que ha enviat un correu electrònic als regidors. Ja ha 
estat publicat el Reial Decret-Llei i hi haurà tres mesos per a presentar 
projectes. Explica per sobre el contingut del nou FEIL. 

 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


